
 

Referat Rotary møte den 31/3‐08. 

 

Presidenten innledet møtet med å lese opp navnene på 4 stk. som hadde feiret 
gebursdager den siste måned. Videre blei listen over ny reflektanter lest opp uten 
kommentarer fra medlemmene. Møtet fortsatte med 3 minutt ved Reidar. Han leste et dikt 
av Arne Lyngås. Dette fikk mange til å trekke på smilebåndet og var et muntert innslag.                     
Dagens hovedpost var et provoserende innlegg ved Øistein. ( og det kan man trygt si det ble 
). Han tok oss med på en rundreise i Drammen og viste oss bilder som fortalt om hva 
kommunen og næringslivet hadde fått til i områdene som lå langs elva. Her var trivelige 
rasteplasser og flotte turstier. Flotte nye bygg med båtplasser i nær tilknytning pluss mye 
annet og ikke minst steder hvor man kunne sitte ned og få noe å spise om man ønsket det. 
Så kom spørsmålet: Hvorfor får man ikke til noe tilsvarende i vår by? Vi her i byen har jo en 
unik beliggenhet  i tilknytning til sjøen ( slik Drammen har til elva ). Øistein hadde også en 
del bilder fra Holmestrand. Byen slik den blei presenterte viser nærmest en by i forfall. Her 
er uten tvil mye å ta tak i. Mye kan gjøres for en rimelig penge bare viljen er tilstede. Alt er 
med til å skape trivsel. 

Etter denne innledningen kan man trykt si at temperaturen steg merkbart i salen. Vi har jo 
som medlemmer folk i bystyret og de var enige i at vi har en lang vei å gå før byen blir 
presentabel. Presidenten ( i sitt ess) mente at det trengs en mye større vilje til samarbeid 
fra kommuneadministrasjonens side når det gjelder planer for utbygging etc. som lanseres 
av de som ønsker en utvikling av vår by. Slik det er i dag stopper utviklingen opp og det er 
ikke akseptabelt. Undertegnede etterlyste også en plan for hvordan byen en gang i 
fremtiden kunne se ut.  En av de som sitter i kommunestyret mente at planer har vi nok av, 
men undertegnede ser ikke helt nytten av disse når de hele tiden krysser hverandre. Man 
kan trygt si at i Holmestrand blir veien til mens man går.             

Siden det meste dreier seg om penger og kommunen de siste årene har vært involvert i 
flere tung prosjekter med millioner i underskudd sier det seg selv at en opprusting av vår by 
med kommunen som bidragsyter er helt uttenkelig. I alt var dette en kveld med oppmøte 
og tema samt temperatur på topp. Hva mer kan man ønske seg av et Rotary møte?? 

 

Helge 


